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PROTOKÓŁ NR  27/09 

 POSIEDZENIA KOMISJI EDUKACJI, KULTURY I SPORTU 
SEJMIKU WOJEWÓDZTWA ŚWIĘTOKRZYSKIEGO 

                                           W DNIU 9 LUTEGO 2009R. 
 
Posiedzenie trwało od godziny 10.07 do 10.30. 
Posiedzeniu  przewodniczyła pani Alfreda Zawierucha – Rubak  Wiceprzewodnicząca Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu. 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie  Komisji i goście zgodnie z listami obecności 
stanowiącymi załączniki nr 1,2 do protokołu. 

Przewodnicząca odczytała porządek obrad przesłany przy zaproszeniu na posiedzenie i zapytała 
członków Komisji, czy zgłaszają do niego uwagi i wnioski.  Zaproponowała rozszerzenie 
porządku obrad o punkt: 

Wytypowanie przedstawiciela Komisji Edukacji, Kultury i Sportu do prac  
w Komisji Konkursowej opiniującej wnioski złoŜone w otwartym konkursie ofert na realizację 
zadań z zakresu kultury w 2009 r. 

Radni uwag i wniosków nie zgłosili, jednogłośnie zaaprobowali wniosek Przewodniczącej obrad 
oraz przyjęli do realizacji porządek obrad w poniŜszym brzmieniu: 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego w sprawie 
ustalenia dla nauczycieli poszczególnych stopni awansu zawodowego „Regulaminu 
przyznawania dodatków do wynagrodzenia nauczycieli wojewódzkich samorządowych  
jednostek organizacyjnych  oświaty prowadzonych przez Samorząd Województwa 
Świętokrzyskiego w 2009roku”. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego w sprawie 
określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, połoŜonych na obszarze 
Województwa Świętokrzyskiego. 

3. Przyjęcie planu pracy Komisji na I półrocze 2009roku. 
4. Wytypowanie przedstawiciela Komisji Edukacji, Kultury i Sportu do prac  

w Komisji Konkursowej opiniującej wnioski złoŜone w otwartym konkursie ofert na 
realizację zadań z zakresu kultury w 2009 r. 

5. Sprawy róŜne.  

Projekty uchwał stanowią załącznik do protokołu XXII sesji Sejmiku. 

Przebieg posiedzenia 

Ad.1  

Głos zabrał pan Jacek Kowalczyk- Dyrektor Departamentu Promocji, Edukacji, Kultury, 
Sportu i Turystyki – który poinformował, Ŝe nie do końca się zgadzamy, aby co roku 
wprowadzać regulamin wynagradzania nauczycieli  i prawdopodobnie się to zmieni.  

W przyszłym roku nie będziemy robić tego na zasadzie uchwał tylko analiz wynagradzania. 
Sytuacja jest taka , Ŝe co roku w ustawie budŜetowej Sejm uchwala kwotę bazową  tj. kwota 
podstawowa i pewne mnoŜniki , które następują od tej kwoty. W  tym roku jest to kwota 
2177.000zł i tą kwotę otrzymuję nauczyciel staŜysta. Pensję nauczycieli  w ciągu ostatnich  
3- 4 lat  poszły dynamicznie do  góry. W tym roku teŜ są planowane i zapisane w ustawie 
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budŜetowej podwyŜki dla nauczycieli  i to dwie. Czyli mnoŜnik  jest taki, Ŝe 2177.000 staŜysta, 
kontraktowy 2417.000, mianowany 3.136.000, dyplomowany ponad 4 tyś. od 1 września ma 
nastąpić  druga podwyŜka 5 % w skali roku i ten nauczyciel dyplomowany będzie otrzymywał 
4.207. 000zł. Prawo mówi tak, Ŝe ten regulamin musi być tworzony w uzgodnieniu. Został 
zatwierdzony przez Regionalną Radę Sekcji NSZZ „Solidarność” Oświaty i Wychowania w 
Kielcach i Związek Nauczycielstwa Polskiego.  

 Głos zabrał pan Józef Kwiecień- Radny Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego , który 
poinformował, Ŝe Komisja wnioskuje, o to aby tym szczególnie wyróŜnionym  nauczycielom np. 
(5 w województwie ), Komisja nagrodziła np. dyplomami, kwotą pienięŜną. Rani poparli 
propozycję Pana Józefa Kwietnia i wystosują wniosek do Zarządu. 
Radni przystąpili do głosowania.  

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (co stanowi załącznik Nr 3 
Opinii Nr 39/09) . 

Ad.2.  

Głos zabrał pan Jacek Kowalczyk- Dyrektor Departamentu Promocji, Edukacji, Kultury, 
Sportu i Turystyki- poinformował, Ŝe jest to waŜny dokument , który reguluje dotację na 
ochronę zabytków na terenie regionu. Do tej pory takiego dokumentu samorząd nie posiadał . W 
ramach prac konserwatorskich finansowaliśmy własne obiekty. Od zeszłego roku w budŜecie 
pojawiły się pieniądze i musieliśmy trochę karkołomne decyzję podejmować  
 i realizować np. jeśli Kościół wymagał prac konserwatorskich to dotację otrzymywała gmina, 
która to podpisywała umowę z księdzem, a z tym róŜnie to bywało. Dotacja na pracę 
konserwatorskie moŜe być udzielona w wysokości 70% ogólnych nakładów czyli 30%  wkładu 
własnego. MoŜe nastąpić dofinansowanie w 100% w przypadku jeśli grozi zawaleniem, został  
spalony , zalany wtedy będziemy pomagać ale warunkiem koniecznym otrzymania takiej decyzji 
jest ekspertyza rzeczoznawcy lub decyzja Państwowego  Inspektora Nadzoru Budowlanego są to 
dwa dokumenty prawne w Polsce. W budŜecie na ten cel mamy 650.tyś.  

 Ogłaszamy konkurs, który ukaŜe się w gazecie i będziemy oczekiwać miesiąc czasu aby 
skompletować wszystkie dokumenty przede wszystkim aby kosztorys był, bo trudno 
przekazywać dotację a potem robić kosztorys. 

Organem stanowiącym nie będzie Zarząd. Zarząd będzie rekomendował  
w projekcie uchwały Sejmiku . Sejmik zadecyduję komu zostanie przyznana , tak samo będzie z 
dotacjami celowymi dla gmin . 

Komisja przystąpiła do głosowania. Komisja jednogłośnie pozytywnie opiniuję projekt uchwały 
Sejmiku(co stanowi załącznik Nr 4, Opinii Nr 40/09 do protokołu). 

Ad. 3.  

Przyjęcie planu pracy Komisji na I półrocze 2009roku.  

Przewodnicząca obrad pani Alfreda Zawierucha- Rubak zapytała czy wszyscy zapoznali się 
z przesłanym planem i czy mają uwagi? 

 Radni poinformowali, Ŝe jest mało Komisji wyjazdowych. Pani Przewodnicząca obrad poprosiła 
panią Małgorzatę Kowalińską  Zastępcę Dyrektora Departamentu Promocji, Edukacji, 
Kultury, Sportu i Turystyki- o wprowadzenie zmian.  

Pani Małgorzata Kowalińska  Zastępca Dyrektora Departamentu Promocji, Edukacji, 
Kultury, Sportu i Turystyki- zaproponowała, Ŝe w czerwcu Komisja  moŜe się wybrać do 
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Pacanowa, aby zobaczyć końcowy etap budowy Europejskiego Centrum Bajki,  w maju na 
Świętym KrzyŜu lub Kakoninie. Radni będą udzielać dotacji na ochronę zabytków to moŜemy 
równieŜ z tej listy po jakimś czasie zobaczyć , co  z tymi pieniędzmi zrobiono.  

Komisja przyjęła plan pracy i poprosiła o naniesienie wyŜej wymienionych uwag.  

Ad.4.  

Przewodnicząca obrad Pani Alfreda Zawierucha- Rubak – wskazała kandydaturę pana Józefa 
Kwietnia Radnego Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego do prac w Komisji Konkursowej 
opiniującej wnioski złoŜone w otwartym konkursie ofert na realizację zadań z zakresu kultury w 
2009 r. 

  Członkowie Komisji poparli jednogłośnie kandydaturę pana Józefa Kwietnia. 

Ad.5.  

Spraw róŜnych nie zgłoszono. 
Na tym posiedzenie zakończono. 
Protokół sporządziła: Iwona Muter 
      Wiceprzewodnicząca Komisji   
       Edukacji Kultury i Sportu 
 
 
      Alfreda Zawierucha- Rubak 


